
DELEGATSKA VPRAŠANJA
IN ODGOVORI

28. seja zbora krajevnih skupnosti — 27. 9. 1984
KS BRATOV BABNIK:

Vprašanje:
Kanalizacijsko omrežje v soseski ŠS 10 — Draveljska gmajna

Odgovor:
Ob sanaciji objektov so stanovalci opozarjali, da odvajanje od-

padnih voda ni zadovoljivo. da večkrat pride do zamašitve. do
poplav in da so hišni sveti imeli že precejšnje stroške s čiščenjem
hišne kanalizacije.

Meseca julija 1984 je delovna skupina predstavnikov ZIL, Stan-
investa in kurjač v tej soseski pregledala večji del kanalizacijskih
jaškov na sekundarnem omrežju odpadne kanalizacije in hišnih
priključkov. Ugotovila je, da na sekundarnem omrežju ni napak,
ki bi ovirale normalno odvajanje odpadnih voda. Našla je odpadne
predmete v jaških in zato predlagala, da TOZD Kanalizacija ce-
lotno omrežje očisti. detajlno pregleda in ugotovi napake, pripravi
predlog sanacije ter nalogo vključi v svoj program.

Navedene ugotovitve so bile posredovane sanacijski komisiji
in predstavnikom hišnega sveta ter krajevne skupnosti. Sprejet
je bil sklep. da izvajalec Gradbinec naroči pri TOZD Kanalizacija
pregled kanalizacijskega omrežja znotraj stanovanjskih objektov
in pregled hišnih priključkov z namenom, da se ugotovijo eventu-
elne napake in podajo predlogi sanacije, katere je dolžan odpra-
vitiGradbinec.

Že v fazi sanacije objekta A 2 je bilo ugotovljeno, da je bil skrajni
priključek na zahodni strani objekta poseden. Priključek je saniran
in ni več težav.

TOZD Kanalizacija je očistila sekundarno omrežje odpadne ka-
nalizacije in ugotovila, da na tem omrežju ni napak in je odvajanje
odpadnih voda normaino. Hišno kanalizacijo znotraj objekta po
naročilu Gradbinca še ni pregledala, tako, da še ni ugotovljeno
ali so napake na zgrajeni kanalizaciji ali pa povzroča zastajanje
odplak nepravočasno vzdrževanje oz. odlaganje odpadkov, ki ne
sodijo v kanalizacijo. Ta pregled bo opravljen v najkrajšem času
z vsemi razpoložljivimi napravami za pregled kanalizacije, skupno



z izvajalcem Gradbincem. Po zaključku te naloge bo Kanalizacija
predložila detajlno poročilo in svoje predloge za sanacijo.

Predlagamo, da po izvršeni sanaciji hišne kanalizacije. v kolikor
bo ta potrebna. hišni sveti posvetijo posebno pozomost vzdrževa-
nju kanalizacije znotraj objektov, predvsem pa poskrbijo, da se
kanalizacija ne uporablja za odlaganje tistih odpadkov. ki vanjo
ne sodijo.

Odgovor pripravil:
ZIL — TOZD Urejanje stavbnega zemljišča

29. seja zbora krajevnih skupnosti — 30. 10. 1984
KS KOSEZE:

Vprašanje:
Stanovalci Javorškove in Bregarjeve ulice sprašujejo. kdaj bodo

zgrajeni PTT priključki, ki so bili planirani že v preteklem srednje-
ročnem obdobju?

Odgovor:
Bregarjevo in Javorškovo ulico pokriva telefonska centrala

v Dravljah. Izgradnjo lelefonskih naročnikov v teh dveh ulicah
načrtujemo v prvi polovici prihodnjega leta. Ker je interesentov
za telefonski priključek več kot je tehničnih možnosti v obstoječem
telefonskem omrežju, razširitve v omrežju pa zaradi pomanjka-
nja finančnih sredstev ne predvidevamo, bo vse vloge obravna-
vala posebna komisija. Telefonske priključke bo komisija dodelila
posameznim nosilcem upoštevajoč »Merila za določanje vrstnega
reda in prednosti vloženih zahtev pri priključevanju telefonov na
PTT omrežje«.

Odgovor pripravila:
Območna SIS za PTT promet

KS KOSEZE:

Vprašanje:
Po bivši Koseški poti hodi dnevno na stotine občanov na avto-

bus in proti Vodnikovi cesti po neurejenem makadamskem cesti-
šču. Predlagajo, da se uredi vsaj pločnik. v kolikor gradnja tržnice
ne omogoča ureditve cestišča. Višja lega zemljišča za tržnico
povzroča, da ob dežju voda vdira v kleti stanovanjskih hiš ob bivši
Koseški cesti. Prometna situacija narekuje tudi omejitev hitrosti na
novi Bregarjevi ulici, ki je postala močno tranzitna.

Odgovor:
Dokončna ureditev Koseške ceste bo vključena v srednjeročni

program za obdobje 1986—1990 Izgradnja Koseške ceste bo
možna šele tedaj, ko bo znan investitor za izgradnjo tržnice. Seda-
nje makadamsko cestišče pa bo redno vzdrževano iz sredstev,
ki so temu namenjena.

Predlog glede omejitve hitrosti po Bregarjevi ulici je potrebno
preveriti s komitejem za promet pri Skupščini mesta L|ubljane in
v primeru, da je potrebna omejitev hitrosti, postaviti ustrezne
znake.

Odgovor pripravil:
ZIL — TOZD Urejanje stavbnega zemljišča

KS NA JAMI:

Vprašanje:
Kakšni so vzroki za prestavitev otvoritve VVO Na jami iz leta

1984 v leto 1985?

Odgovor:
Zamik otvoritve enote vzgojnovarstvene organizacije v krajevni

skupnosti Na jami je neposredno pogojen z dokončanjem sose-
ske 4/1 v celoti, za katero bo potrebno v letu 1985 pridobiti upo-
rabno dovoljenje. Pri tem se uporabno dovoljenje za VVO nave-
zuje tudi na ureditev zunanjih površin, ki pa še niso urejene.

Odgovor pripravil:
Komite za družbene dejavnosti

KS SMLEDNIK:

Vprašanje:
Modernizacija in rekonstrukcija ceste Vikrče—Smlednik.

Odgovor:
Omenjena cesta se je v obdobju 1976—1980 in 1980—1985

etapno gradila in so zgrajene I. II. in III. etapa ceste. Za IV. etapo
od odcepa ceste na Zavrh do Smlednika pa je že pnpravljena
potrebna dokumentacija — lokacijsko dovoljenje in glavni projekti.

Ta etapa predstavlja odcep v dolžini cca 4 km, za kar je potreb-
no zagotoviti približno 80,000.000 din.

V letu 1984 je bil program urejanja ulic, trgov in lokalnih cest
finančno zelo okrnjen. Sredstva so bila prerazporejena v MPP,
semaforizacijo in drugo.

Komunalna skupnost ni vključila v program za leto 1985 IV. eta-
pe ceste Vikrče—Smlednik ker ni razpoložljivih finančnih sredstev.
Vključena bo v srednjeročni program občinske SIS za ceste za
obdobje 1985—1990.

Odgovor pripravil:
ZIL — TOZD Urejanje stavbnih zemljišč

KS SENICA:

Vprašanje:
Zakaj je IV. akontacija iz kmetijstva za leto 1984 znatno višja od

prejšnjih in pri odmeri tudi ni bila priložena nikakršna obrazložitev?

Odgovor:
V mesecu marcu je republiška skupščma sprejela odlok o reva-

lorizaciji katastrskega dohodka (Uradni list SRS, št. 70/84). re-
publiški izvršni svet pa odlok o količnikih revalorizacije katastr-
skega dohodka. Tako so povečani katastrski dohodki od 3.24 za
pašnike do 4,64 za njive. To pa pomeni. da so \/išje osnove za od-
mero vseh družbenih obveznosti davka. predvsem za pokojninsko
invalidsko zavarovanje in zdravstveno zavarovanje. S tem so več-
je obveznosti za vse zavezance iz kmetijske dejavnosti oziroma
lastnike zemlje. O tem je bilo v dnevno informativnih glasilih mno-
go govora.

Uprava za družbene prihodke je želela natančno ugotoviti.
kakšne so odmere po zakonskih spremembah. zato ni povišala
akontacij prej (pri II. ali III. akontaciji). Ker pa so kmetje skupnosti
pokojninskega in zdravstvenega zavarovanja dostavili potrebne
podatke šele v mesecu oktobru. je bilo mogoče šele s IV. odmera
akontacijo dvigniti, vsaj primerjalno z drugimi občinami.

Predvidoma konec decembra 1984 bo vsak zavezanec z odme-
ro za leto 1984 dobil tudi obrazložitev, koliko so se dvignili prispev-
ki, ki jih je sam sprejel glede na izbiro višine zavarovanja in pomeni
njegovo večjo socialno varnost in koliko so porasli davki zaradi
valorizacije katastrskega dohodka.

Odgovor pripravila:
Uprava za družbene prihodke

Sob Ljubljana-Šiška



Izhaja od leta 1964 namesto Občinsfcih razgledov, ki jih je leta 1961 začel izdajati občinski odbor SZDL Ljubljana-
šiika. Naslov: »Javna tribuna«, Ljubljana, Trg prekomorskih brigad 1, soba 405 — Gradivo pripravila za tisk:
Skupna strokovna služba občine Ljubljana-ŠiSha — Tisk: Tiskama Slovenija, Ljubljana — Po mnenju sekretariata
za infonnacije Izvršnega sveta SRS št. 421/1/72 z dne 7. II. 1974 je Jsvna tribuna oproščena prometnega davka.
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